撮影サービス利用規約

第1条: 予約・支払い・キャンセルについて

- ご予約完了後、撮影費の50%を前金としてお支払いいただきます。
- 撮影日の7日前(撮影日を含まず)までにキャンセルされた場合、全額返金いたします。
- *富士山撮影プランBは撮影日(撮影日を含まず)の20日前までにキャンセルされた場合、全額返金いたします。

第2条:納品・修正・データ管理

- 撮影後、2~4日以内に写真データを納品いたします。
- 写真修正の希望がある場合は、10日以内にご連絡ください。
- 修正写真は3週間以内にお渡しいたします。
- 写真データは1ヶ月間保存されますので、お早めにダウンロードしてください。

第3条:料金と適用地域

- 料金表は東京23区内での撮影にのみ適用されます。
- 他地域での撮影には、カメラマンの往復交通費が別途発生します。
- 撮影に必要な入場料等は、お客様にご負担いただきます。
- 着物レンタル、ヘアメイク、車両サービスは料金に含まれません。

第4条:天候・不可抗力による変更

• 天候等の不可抗力による日程変更は、1回まで無料で対応します。

第5条:遅刻・撮影当日の対応

- 遅刻された場合、撮影時間からその分を差し引きます。
- 公序良俗に反する行為があった場合、撮影を中止する場合があります。

第6条: 著作権と使用権

- 撮影した写真の著作権はカメラマンに帰属します。
- 個人利用に限り使用可能。商業利用には別途許可が必要です。
- 弊社では、撮影写真をポートフォリオ・SNSに掲載する場合があります。掲載不可 の場合は事前にご連絡ください。

第7条:安全・設備損害

- お客様の過失による機材破損には実費をご請求します。
- 撮影中の事故・けがについては、お客様の責任となります。

第8条: 追加オプションと延長料金

- 延長は事前相談の上、当日の状況によって対応可能です。
- 追加修正: 1枚1,000円(税込)

第9条: 準拠法と管轄裁判所

- 本規約は日本法に基づき解釈されます。
- 紛争が生じた場合は、東京地方裁判所を管轄裁判所とします。

攝影服務使用條款

第1條 | 預約、付款與取消政策

一旦預約確認, 須支付拍攝費用之 50% 作為訂金以保留拍攝時段。

客戶如於拍攝日7日前(不含拍攝當日)提出取消申請,將可獲得全額退款。

*若為「富士山攝影方案 B」,取消期限延長為 拍攝日前 20 日(不含當日),方可全額退款。

第2條 | 照片交付、修圖與資料管理

拍攝完成後,將於2~4個工作日內提供經過初步篩選與色彩調整之照片數據。

如需進行細部修圖,請於交付日起算10日內選定欲修圖照片。

修圖完成後,將於3週內交付最終成品。

所有影像資料將儲存1個月,請於此期間內下載。逾期資料將自動刪除,不再另行通知。

第3條 | 費用適用範圍與額外支出

本服務所示之收費標準僅適用於東京都23區內之拍攝。

若拍攝地點位於其他地區,需由客戶另行負擔攝影師之來回交通費用。

如拍攝場地須支付入場費、拍照許可費等, 亦由客戶承擔。

所列費用 不包含和服租借、造型服務或車輛接送,如有需求可提供額外報價。

第4條 | 不可抗力與改期政策

若遇天候不佳或其他不可抗力因素導致無法如期拍攝,客戶可享有一次免費改期機會。 改期須與攝影方協調確認,方可重新安排。

第5條 | 遲到與現場行為規範

若客戶於拍攝當日遲到,拍攝時間將照原定時程進行,恕不順延。

如客戶行為違反社會善良風俗、過度飲酒或造成現場混亂,攝影方有權中止拍攝,且訂金與已支付費用將不予退還。

第6條 | 著作權與使用授權

拍攝完成之所有照片,其著作權皆歸攝影師所有。

客戶得於 非商業用途(如社群平台個人分享)自由使用照片。

如欲將照片 用於商業用途(如宣傳、廣告、商品包裝等),請事先提出申請並簽署授權協議。

若不希望照片作為攝影師之作品展示,請於拍攝前提出書面告知。

第7條 | 安全責任與設備損害賠償

拍攝期間,若因客戶不慎導致器材毀損,攝影方有權要求賠償實際損失。若拍攝過程中發生人身意外,原則上由客戶自行負責其安全及醫療費用,攝影方不承擔法律責任。

第8條 | 加購項目與延長服務

拍攝當日如需延長時間,請事前洽談,攝影方將視當天行程彈性調整。

額外修圖服務:每張1,000 日圓(含稅)

第9條 | 適用法律與爭議處理

本條款以日本法律為準據法進行解釋與執行。 如雙方發生爭議,雙方同意以 東京地方法院 為第一審之專屬合意管轄法院。

Photography Service Terms and Conditions

Article 1: Reservation, Payment, and Cancellation Policy

A 50% deposit of the total photography fee is required to confirm your reservation.

Cancellations made at least 7 days prior to the scheduled shoot date (excluding the shoot day) will receive a full refund.

*For Mount Fuji Photography Plan B, cancellations made at least 20 days in advance (excluding the shoot day) will be fully refunded.

Article 2: Delivery, Retouching, and Data Management

Edited photo data will be delivered within 2–4 days after the shoot.

Requests for photo retouching must be submitted within 10 days of data delivery.

Retouched images will be delivered within 3 weeks.

All data will be stored for 1 month; please download it within this period.

Article 3: Pricing and Coverage Area

The listed prices apply only to photo shoots within the 23 wards of Tokyo.

For other locations, round-trip transportation costs for the photographer will be charged additionally.

Any entry fees required at the shooting location must be paid by the client.

Kimono rentals, hair styling, or transportation services are not included in the base fee and are available upon request for an additional charge.

Article 4: Weather and Force Majeure

In case of bad weather or other force majeure events, **one free rescheduling** will be allowed.

Article 5: Tardiness and On-the-Day Conduct

If the client is late, the lost time will not be compensated or extended.

Should the client engage in inappropriate behavior, including intoxication or actions against public order, the photographer reserves the right to cancel the shoot without refund.

Article 6: Copyright and Usage Rights

All copyrights of the photos belong to the photographer.

Clients may use the images freely for non-commercial purposes.

For commercial usage, a separate license must be obtained.

Please notify us in advance if you do not wish your photos to be published or shared publicly.

Article 7: Safety and Equipment Liability

The client is responsible for any damage caused to equipment due to negligence. In case of personal injury during the shoot, the client shall bear all responsibility.

Article 8: Add-On Services and Overtime Fees

Shoot extensions are subject to prior consultation and availability on the day of the shoot. Additional retouching is available at **JPY 1,000 per photo** (tax included).

Article 9: Governing Law and Jurisdiction

These terms shall be governed by the laws of Japan.

In the event of any dispute, the **Tokyo District Court** shall have exclusive jurisdiction as the court of first instance.